
Skolebestyrelsesmøde 12/6-2024 
Kl. 17-20 
Deltagere: Kasper, Susanne P., Krishna, 
Mikkel, Susanne R., Karina, Peter, Gitte, 
Bjarke, Mathias, Karin, Pauline, Elias 
 
Afbud: Diana 
 

Referent:  
 
 
Skribent til kort nyt: Mathias 

 
Orientering ledelse (15 min) 

 
Vi nærmer os ferien og vi kan mærke børnene 
glæder sig. Sommerferie er altid en helt speciel 
følelse.  
 
Ny skole og daginstitution er godt i gang med 
processen at få den mest optimale løsning på 
indretning og ude område. Der er indstillet til at 
der snares skal en proces i gang vedrørende 
navnet på skolen. Vi i ledelse og bygherreledelse 
vil kalde NSDR for Knudsøordningen. Det er vigtigt 
at det er tydeligt at NSDR er en del af Knudsø. 
Rikke forsætter med at være en del af processen 
indtil der er ansat ny kontraktholder.  
 
Processen vedrørende en ny kontraktholder er 
startet og vi har indtil videre fået pædagogernes 
ønsker til ny kontraktholder. 
Nøgleord er  
Rummelig, nærværende, flad ledelse, transparens, 
bred viden mm. 
 
Skemaerne til kommende skoleår er lavet og de 
rettelser der har været er tilføjet med gode indput 
fra pædagoger og lærer. 

 
Elevråd (10min) 17.15 

 
Elevrådet har ikke noget nyt. 
 
Der er i år blevet arbejdet med multibanen og det 
glæder vi os til at den står færdig. 

 
3i1 (30 min) 17.25 

Susanne gennemgik de vigtigste punkter fra 
APV’erne og uddybede dem. 
 
Fysisk APV: fokus på indeklima 
 
Trivsel og psykisk APV:  



fokus på krænkende handlinger. 
Samarbejde 
Tydelighed i arbejdsopgaver 
Indflydelse – udnytte hinandens ressourcer f.eks. 
arbejdstidsplan.  
 

 
Spisning (25 min) 17.55 

 

 
Organisering af skolebestyrelsens arbejde 
(40 min) 18.20 
Se vedhæftet dokument 

Der er snakket om og vendt to og to, og i fælles 
plenum hvordan bestyrelsens fremtidige 
organisering kan se ud. 
Redigering af bestyrelseshåndbog.  
Drejebog over bestyrelsens rolle 
Skole og forældre inviteres til at holde et oplæg. 
På det første konstituerende 
skolebestyrelsesmøde vil Bjarke gerne stå til 
rådighed og hjælpe Jonas og Susanne med at få 
det sat i en ramme. 

 
Refleksion over dialogmøde (25 min) 19 

Opfordring – hvad er det bestyrelsen vil have i den 
kommende ansættelse af skoleleder til 
Knudsøskolen. 
Jonas er ansat som viceskoleleder i denne 
ansættelses proces. 
Nye skolebygninger i Ry skal omtales som 
Knudsøordningen  
Vi er en bestyrelse for Knudsøordningen indtil der 
bliver separate bestyrelser for Knudsø og Nye 
skolebygninger.  
Vigtigt at sige sin mening og spørge nysgerrigt ind 
i deltagelse ved ansættelsessamtaler. 
Gitte, Mikkel og Krishna vil gerne deltage i 
samtalerne til kommende skoleleder. Der kan 
tages forbehold for ændringer. 

 
Evt. (25 min) 19.25 
Opmærksomhedspunkt 

Traditioner og kulturen på Knudsøskolen er vendt 
efter en henvendelse fra en forælder. 
Hvordan kan vi vende traditioner og kultur til at 
det ikke er person afhængig, men som skal 
kommunikeres og inddrages i daglig praksis. 
 
Kommunikation til forældre i Aula: hvad sker der 
på Knudsøskolen? Ugens gode/sjove historie.  



 

 
Afslutning (10 min) 19.50 

 

 

Næste bestyrelsesmøde: 14 august 17-20 

 

Sikker trafik 

Minimumsnormering 

Ry sejlklub, udeskole 

Mobilfri skole – Er vi det? Smarth watches 

 

 

 

 

 

 

  


